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The Chinese Language Instruction Center, Office of International and Cross-Strait Affairs
佛光大學國際暨兩岸事務處華語教學中心
輟學切結書Drop-Out Affidavit
    佛光大學國際暨兩岸事務處華語教學中心學生姓名              ，就讀      (年)華語春/夏/秋/冬/季班，因個人因素申請輟學，停止上課時間自  年  月  日起，俟後將計畫：(請勾選)
I,                    , had, in fact, attended to the        Year Mandarin Spring/Summer/ Autumn/Winter Semester at the Chinese Language Instruction Center, Fo Guang University. Owing to personal factors, I am applying for a dropping out, beginning since _____________________ (mm, dd, yyyy). After dropping out, I am going to: (check the proper boxes)

□自行返國 Return homeland by myself (返國日期  年  月  日/ Flying date:            )
□另以其它身分繼續居留台灣 Stay in Taiwan with a different identity。
□放棄獎學金資格，獎學金類別是 Give up to the scholarship eligibility of:
   ○教育部臺灣獎學金MOE Taiwan Scholarship、
[bookmark: _GoBack]○外交部臺灣獎學金MOFA Taiwan Scholarship、
○教育部華語文獎學金MOE HUAYU scholarship   
○其他Others
學費退費部分，同意依照教育部專科以上學校推廣教育實施辦法、以及佛光大學校內相關規定辦理。本人一切後果自負與貴中心無涉，絕無異議。
Regarding to the tuition refund, I accept to proceed according to the Ministry of Education’s Guidelines for Colleges with Extension Education Programs and Fo Guang University policies. 
I am responsible for all acts and consequences with no objection. And those acts and consequences are irrelevant to Chinese Language Instruction Center.
中文姓名Chinese Name                  
英文姓名English Name                   
立同意書人簽章Affiant’s Signature                                
護照號碼Affiant’s Passport Number                 
居留證號Affiant’s ARC Number                
申請日期 Application date       年Y/        月M/      日D

備註Note:
1.本切結書一式二份，一份佛光大學保存，一份由學生自行留存查核。
Two original copies of this Affidavit shall be provided, one kept by the Chinese Language Instruction Center, Office of International and Cross-Strait Affairs, Fo Guang University, and one kept by the foreign student.
2.辦理退費請附上收據正本、繳回學生證正本、銀行封面、本校於文件收齊後一個月內辦理退費。
For refunds, please attach the original receipt, the original student ID, and a copy of the bankbook cover. The school will process the refund within one month after all the documents are collected.
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